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1. Pitanja postavljena Vladi Federacije BiH: 

1.  „U kojoj je fazi usvajanje Prostornog plana Federacije BiH i koja je trasa predložena 

za izgradnju brze ceste na području USK-a te koliko se općina i stanovnika ona tiče? 

2. Ima li službenih zahtjeva za promjenu predložene trase i tko ih je podnio? 

3. Molim da Vlada Federacije BiH pripremi i dostavi obrazloženje opravdanosti 

izgradnje brze ceste na predloženoj trasi, kao i alternativu toj trasi.“ 

2. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Molim informaciju o uspostavi i 

funkcioniranju sustava informacija o poljoprivrednom tržištu koji bi trebao davati 

mjerodavne, točne i pravovremene informacije korisnicima poljoprivrednog tržišta i 

donositeljima politika u cijeloj Bosni i Hercegovini, što treba dovesti do širenja 

poljoprivredne trgovine unutar države, porasta profitabilnosti, proizvodnje i prihoda 

farmi.“ 

3. Inicijativa upućena Vijeću ministara BiH: „Predlažem da Vijeće ministara BiH pripremi i 

Parlamentarnoj skupštini BiH dostavi pravni okvir za reguliranje akreditiranja tijela za 

procjenu usklađenosti iz područja akreditacije medicinskih laboratorija, akreditacije iz 

područja zaštite okoliša, te akreditacije iz područja veterinarskih i fitosanitarnih službi u 

BiH za kontrolu životinjskog i biljnog zdravlja i sigurnost hrane, te certificiranje i 

obučavanje zaposlenika za realizaciju tih aktivnosti.“ 
 


